

刘珺 **LIU Jun** 

中国工商银行行长

President, Industrial and Commercial Bank of China

自2024年6月起任工商银行副董事长、执行董事、行长,自2024年5月 起任工商银行行长。曾任交通银行股份有限公司副董事长、执行董事、行 长,中国投资有限责任公司副总经理。曾任中国光大集团股份公司副总经 理,中国光大(集团)总公司执行董事、副总经理,期间先后兼任光大永明 人寿保险有限公司董事长、中国光大集团有限公司副董事长、中国光大控 股有限公司执行董事兼副主席、中国光大国际有限公司执行董事兼副主 席、中国光大实业(集团)有限责任公司董事长。曾任中国光大银行副行 长,期间先后兼任中国光大银行金融市场中心总经理、中国光大银行上海 市分行行长。曾任中国光大银行行长助理。毕业于香港理工大学,获工商 管理博士学位,高级经济师。

Mr. Liu has served as Vice Chairman, Executive Director, President of ICBC since June 2024, and as President of ICBC since May 2024. Previously, he served as Vice Chairman, Executive Director and President of the Bank of Communications Co.. He served as Executive Vice President of China Investment Corporation. He served as Deputy General Manager of China Everbright Group Ltd., Executive Director and Deputy General Manager of China Everbright Group Limited. During the period, he also successively served as Chairman of Sun Life Everbright Life Insurance Company Limited, Vice Chairman of China Everbright Holdings Company Limited, Executive Director and Vice Chairman of China Everbright Limited, Executive Director and Vice Chairman of China Everbright International Limited, and Chairman of China Everbright Industrial (Group) Co., Ltd. Mr. Liu served as Senior Executive Vice President of China Everbright Bank, during the period he concurrently acted as General Manager of the Financial Market Centre of China Everbright Bank and President of Shanghai Branch of China Everbright Bank. He served as Assistant to President of China Everbright Bank. Mr. Liu graduated from Hong Kong Polytechnic University. He obtained a Doctoral degree in Business Administration. Mr. Liu is a senior economist.



吴 伟 **WU Wei** 

上海市常务副市长

Executive Vice Mayor of Shanghai Municipal Government

吴伟, 男, 汉族, 1969年8月生, 研究生, 经济学博士, 中共党员。负责发 展和改革(能源、物价)、应急管理、人口综合管理、金融、税务、统计调查、 国防动员、自贸试验区及临港新片区建设、长三角一体化发展、建议提案 办理、政务公开等工作。协助分管财政、审计工作。

分管市发展和改革委员会(市物价局)及市粮食和物资储备局,市应 急管理局,市地方金融管理局,国家税务总局上海市税务局,市统计局,市 国防动员办公室(市人民防空办公室)。协助分管市财政局,市审计局。

联系上海行政学院。

Wu Wei, male, Han ethnicity, was born in August 1969. He is a member of the Communist Party of China and holds a doctor's degree in economics.

Wu Wei's responsibilities cover the following areas:

- Development and reform (energy and prices);
- Emergency management, and comprehensive population management;
- Finance, taxation, and statistical surveys;
- National defense mobilization;
- Construction of the China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone and the Lin-gang Special
- Integrated development of the Yangtze River Delta;
- Proposal handling, and government transparency;
- Assistance in managing finance and auditing work.

He supervises several municipal government departments:

- Development and Reform Commission (Price Bureau)
- Grain and Material Reserve Bureau
- Emergency Management Bureau
- Local Financial Management Bureau
- Shanghai Municipal Tax Service, State Taxation Administration
- Shanghai Municipal National Defense Mobilization Office (Municipal Civil Air Defense Office)

He assists in managing the Finance Bureau and the Audit Bureau.



# 吴政平 **WU Zhengping**

中国国际进口博览局党委书记、副局长 国家会展中心(上海)有限责任公司董事长

Deputy Director-General of the China International Import Expo Bureau Chairman of the National Exhibition and Convention Center (NECC, Shanghai)

吴政平,1989年8月毕业干上海对外经贸大学,获经济学学士。长期 在商务部亚洲司工作,1998-1999年澳大利亚新南威尔士大学工商管理硕 士毕业,曾任中国驻马来西亚使馆、中国驻菲律宾使馆经商参赞,商务部 亚洲司司长,外贸发展局局长。现任中国国际进口博览局党委书记、副局 长(正司级),国家会展中心(上海)有限责任公司董事长。

Mr. Wu Zhengping graduated from Shanghai University of International Business and Economics with a bachelor's degree in Economics in August 1989. He started his job in the Department of Asian Affairs of the Ministry of Commerce after graduation. He graduated from Australian Graduate School of Management (AGSM) of the University of New South Wales with an MBA degree in 1999.

He served as Economic and Commercial Counselor in the Chinese Embassy in Malaysia and the Chinese Embassy in the Philippines, Director-General of the Department of Asian Affairs of the Ministry of Commerce, and Director-General of the Trade Development Bureau of the Ministry of Commerce. Now he serves as Deputy Director-General (Director-General equivalent) of the China International Import Expo Bureau, and Chairman of the National Exhibition and Convention Center (NECC, Shanghai).



## 丹尼尔·保洛陶伊 **Dániel PALOTAI**

匈牙利央行副行长

Deputy Governor, Magyar Nemzeti Bank (The Central Bank of Hungary)

丹尼尔·保洛陶伊先生于2025年9月起至今,担任匈牙利央行副行长, 负责巩固和拓展该机构的国际关系。他干布达佩斯考文纽斯大学取得硕 十学位, 现担任该大学名誉副教授。

丹尼尔·保洛陶伊先生于2004年起在匈牙利央行开始职业生涯。2007 年起赴欧洲中央银行任职。2010年11月起,担任匈牙利国民经济部宏观经 济司司长。2013年3月起,任匈牙利央行执行董事兼首席经济学家。2015 年,他荣获面向45岁以下杰出青年经济学家的波波维奇·山多尔奖 (Sándor Popovics prize)。他曾担任欧洲中央银行货币政策委员会及欧 盟经济与金融委员会委员。2020年-2025年8月,担任国际货币基金组织执 行董事,负责中东欧国家事务,期间干2024年11月起出任副执行董事。

Mr. Dániel PALOTAI has been appointed as Deputy Governor of the Magyar Nemzeti Bank (MNB, the Central Bank of Hungary) as of September 2025, responsible for strengthening and expanding the institution's international relations. He earned his Master's degree at the Corvinus University of Budapest, and is an Honorary Associate Professor at Corvinus University of Budapest.

He began his professional career at MNB in 2024. Then from 2007, he went on to work at the European Central Bank. From November 2010, he was Head of the Macroeconomic Policy Department of the Ministry for National Economy of Hungary. In March 2013, Mr. Dániel PALOTAI re-joined the MNB to become Executive Director and the Bank's Chief Economist. In 2015, he received the Popovics Sándor award, which is a prestigious recognition awarded to young economists under the age of 45. He was a member of the Monetary Policy Committee of the European Central Bank and a member of the Economic and Financial Committee of the European Union. In 2020, Mr. Dániel PALOTAI was elected as Executive Director of the International Monetary Fund and has represented the Constituency of the Central and Eastern European countries. Remaining a Member of the Executive Board, from November 2024 to August 2025 he served the same Constituency as Alternate Executive Director.

#### 分论坛 PARALLEL SESSION



## 金鹏辉 JIN Penghui

中国人民银行上海总部主任、国家外汇管理局上海市分局局长

President, People's Bank of China Shanghai Head Office Director-General, State Administration of Foreign Exchange Shanghai Branch

金鹏辉,经济学博士。现任中国人民银行上海总部主任兼上海市分行行长,国家外汇管理局上海市分局局长,全国人大代表。长期从事经济、金融工作,在货币政策、金融监管、金融市场、国际金融中心、农村金融、绿色金融等方面有研究;在《经济研究》《金融研究》《改革》等核心期刊上发表学术论文多篇。

JIN Penghui, PhD in economics. He is now President of the People's Bank of China (PBOC) Shanghai Head Office, President of the PBOC Shanghai Branch, and Director-General of the State Administration of Foreign Exchange Shanghai Branch. He is also a deputy to the National People's Congress. He has been engaged in economic and financial work for a long time, and his research covers monetary policy, financial supervision, financial market, international financial center, rural finance, green finance, etc. He has published multiple academic papers in core journals such as Economic Research Journal, Journal of Financial Research, and Reform.



### 沈山丹 SENGDEUN SAYASONE

中国老挝合作委员会常务副主席 兼中国老挝合作委员会办公厅主任

Vice Chairman of the Lao-China Cooperation Committee and Head of Cabinet Office of Lao-China Cooperation Committee

沈山丹女士是具有20多年规划与投资工作经验的战略型部门负责 人, 热衷于推动成功与创新。沈山丹女士本科毕业于老挝国立大学, 随后 在北京大学获得MBA硕士学位,精诵中文、泰语。

沈山丹女士2004年在老挝计划投资部任职,主导投资促进工作,推动 老挝的业务增长和投资机会。2020年担任中国老挝合作委员会办公厅副 主任,负责战略部门,积极推进"一带一路"倡议和管理中国对老挝的官方 发展援助(ODA)项目。2025年担任中国老挝合作委员会副主席,兼任中国 老挝合作委员会办公厅主任,全面负责中国对老挝的官方发展援助 (ODA)项目,并直接向中国老挝合作委员会主席(老挝副总理)汇报。

Ms. SENGDEUN SAYASONE, the strategic department head with over 20 years of experience in planning and investment, is passionate about driving success and innovation. Ms. SENGDEUN graduated from the National University of Laos and later earned an MBA from peking university in China. she is proficient in Chinese and Thai. In 2004, she joined the Lao Planning and Investment Department, where she led investment promotion efforts, driving business growth and investment opportunities in Laos. In 2020, she served as deputy head of Cabinet Office of Lao-China Cooperation Committee, overseeing the strategic department and actively promoting the Belt And Road Initiative, as well as managing China's official Development Assistance (ODA) projects in Laos. In 2025, she became Vice Chairman of the Lao-China Cooperation Committee and head of Cabinet Office of Lao-China Cooperation Committee, overseeing China's ODA projects to Laos and reporting directly to the Chairman of The Lao-China Cooperation Committee (the Deputy Prime Minister of Laos).



乔治·沃克 **George H Walker** 

路博迈集团董事长兼首席执行官 Chairman and CEO, Neuberger Berman Group LLC

乔治·沃克担任路博迈集团董事长兼首席执行官已逾16年。在此之 前,曾在高盛工作了14年,是公司合伙人及合伙人委员会的成员。他目前 在美国投资公司协会担任主席,在纽约市合作伙伴计划担任副主席,同时 还是福特基金会、纪念斯隆-凯特琳癌症中心和三一学校的董事,拥有宾夕 法尼亚大学文学士、理学士双学位和工商管理硕士学位。

George has served for 16 years as Chairman and Chief Executive Officer of Neuberger Berman, a private, independent, employee-owned investment manager founded in 1939. Previously, George spent 14 years at Goldman Sachs where he was a partner and a member of the firm's Partnership Committee. George's current board service includes the Investment Company Institute (Chairman), the Partnership for New York City (Vice Chair), the Ford Foundation, Memorial Sloan Kettering and the Trinity School. George earned a BA, BS and MBA from the University of Pennsylvania.



# 萨米尔·阿尔贾雷德 **Thamer Aliared**

沙特国家发展基金副总裁

Deputy Governor of National Development Fund (NDF)

萨米尔·阿尔贾雷德先生是沙特国家发展基金(NDF)负责发展、经济 研究和政策支持的副总裁。他在制定沙特阿拉伯的宏观经济和财政政策 以及推动2030年愿景下的可持续发展倡议方面发挥了关键作用。

他在经济政策和财政管理方面拥有超过18年的专业经验,曾在财政 部担任多个领导职务,包括分管宏观财政政策的副部长、部长顾问和经济 专家。

他的职业生涯始于沙特发展基金的经济学家,他花了近十年的时间 从事发展融资和国际经济项目。

萨米尔·阿尔贾雷德先生持有美国中密西根大学经济学硕士学位及 沙特国王大学工商管理学士学位。他还获得了国际货币基金组织在宏观 经济诊断和资源丰富国家宏观经济管理方面的高级认证。

Mr. Thamer Aljared is the Deputy Governor of the National Development Fund (NDF) for Development, Economic Research, and Policy Support. He plays a key role in shaping Saudi Arabia's macroeconomic and fiscal policies and driving sustainable development initiatives under Vision 2030.

With over 18 years of professional experience in economic policy and fiscal management, Aljared previously served in multiple leadership roles at the Ministry of Finance, including Deputy Minister for MacroFiscal Policy, Advisor to the Minister, and Economic Specialist.

He began his career as an Economist at the Saudi Fund for Development, where he spent nearly a decade working on development financing and international economic programs.

Mr. Tahmer holds a Master of Arts in Economics from Central Michigan University (USA) and a Bachelor of Business Administration in Economics from King Saud University. He also earned advanced certifications from the International Monetary Fund (IMF) in Macroeconomic Diagnostics and Macroeconomic Management in Resource-Rich Countries.



赵桂德 **ZHAO** Guide

中国工商银行党委委员

Senior Executive Vice President (Designate), Industrial and Commercial Bank of China

2025年10月起任中国工商银行党委委员。1992年8月加入中国工商 银行,2016年起先后担任内蒙古分行、山东分行、总行授信审批部和上海 分行主要负责人,研究生学历,IMBA学位,高级经济师。

Mr. Zhao is designated to become the role of Senior Executive Vice President of ICBC in October 2025. He joined ICBC in August 1992, and was appointed as President of ICBC Inner Mongolia Branch, President of ICBC Shandong Branch, General Manager of the Credit Approval Department of the Head Office of ICBC and President of ICBC Shanghai Branch since 2016. Mr. Zhao holds a postgraduate qualification and an IMBA degree. He is a senior economist.



田枫林 **TIAN Fenglin** 

中国工商银行董事会秘书、高级业务总监 Board Secretary and Chief Business Officer of ICBC

田枫林,1967年出生,自2023年12月起任中国工商银行高级业务总 监,2025年9月起兼任中国工商银行董事会秘书。曾任中国工商银行新加 坡分行副总经理,工银马来西亚执行董事、总经理,工银阿根廷副董事长, 江苏分行副行长兼苏州分行行长,江苏分行行长,总行公司金融业务部总 经理兼投资银行部总经理。田枫林先生为工商管理硕士,高级经济师。

Tian Fenglin, male, Chinese nationality, born in 1967. Mr. Tian Fenglin has served as Chief Business Officer of ICBC since December 2023 and concurrently Board Secretary of ICBC since September 2025. He previously served as Deputy General Manager of ICBC Singapore Branch, Executive Director and General Manager of ICBC (Malaysia), Vice Chairman of ICBC (Argentina), Deputy General Manager of Jiangsu Branch and General Manager of Suzhou Branch, General Manager of Jiangsu Branch, and General Manager of the Corporate Banking Department and the Investment Banking Department of the Head Office. Mr. Tian Fenglin obtained an MBA degree. He is a senior economist.



杨赫 **YANG He** 

中国工商银行现代金融研究院院长、深改办主任 President of the Modern Finance Research Institute and Director of the Office for Deepening Reform, ICBC

杨赫先生,中国工商银行现代金融研究院院长、深改办主任。毕业于 清华大学,获经济学博士学位。现任全国青联常委、中国金融学会常务理 事、中国银行业协会研究专委会主任,核心学术期刊《现代金融研究》主 编。主持多项国家社科基金项目和省部级研究课题。牵头编写《中国银行 业发展报告》等行业报告。参与金砖国家工商理事会、中英绿色金融工作 组等国际金融治理。

Mr. Yang graduated from Tsinghua University with a PhD in Economics, and has 20+ years of experience in global banking, specializing in financial research and strategic management. He has presided over multiple projects funded by the National Social Science Fund of China and provincial/ministerial-level research initiatives, led the compilation of benchmark industry reports such as the China Banking Development Report, and contributed to global financial governance through active participation in bodies like the BRICS Business Council and the China-UK Green Finance Taskforce. Mr. Yang serves as a Standing Committee Member of the All-China Youth Federation (ACYF), Executive Director of the China Society for Finance and Banking (CSFB), Director of the Research Committee of the China Banking Association (CBA), and Editor-in-Chief of "Journal of Modern Finance" (JMF, a core academic journal) concurrently.



## 魏海诺 **Bruno Weill**

法国巴黎银行(中国)副董事长 中国欧盟商会执行委员

Vice Chairman, BNP Paribas Group for China Executive Committee Member, European Union Chamber of Commerce in China

Bruno Weill先生自2014年11月起至今,任法国巴黎银行集团(中国) 副董事长,主要负责协调和发展法国巴黎银行集团在中国的各项业务,并 贡献于法国巴黎银行集团经营战略的制定,在中国监管机构前代表集团 所有在华活动。法国巴黎银行在中国设有多家分支机构及合资企业, Bruno Weill先生代表集团在多数分支机构和合资企业中担任董事或监事 之职。Bruno Weill先生还担任部分法国巴黎银行集团中国和国际核心战 略客户的全球高层协调人。

Since November 2014, Bruno Weill is Vice Chairman of the BNP Paribas Group for China. He is responsible to coordinate and develop BNP Paribas businesses in China. He also contributes to the definition of the Group's strategy and represents all the activities of our Group in China towards the Chinese financial regulators. As a Group representative, he assumed the role of Director or Supervisor at the Board of most BNP Paribas' wholly owned legal entities and joint ventures in China. He is also the Group Executive Sponsor for a few Chinese and International strategic clients in China.



张一鸣 Wilson ZHANG

中金公司董事总经理、全球股票业务执行负责人 Managing Director, Global Executive Head of Equities, CICC

张一鸣先生,中金公司董事总经理、全球股票业务执行负责人,国务 院关税税则委员会专家咨询委员会委员,商务部内外贸一体化专家组首 批十位成员之一,上海资产管理协会副会长。

张一鸣先生参与和负责协调了中金公司大部分A股、港股、美股IPO及 增发项目的发行销售工作,对中国资本市场的发展尤其是OFII、沪深港通 制度的发展有深度的参与和实践,深度服务了我国资本市场高水平对外 开放。其在国内外公开市场领域拥有丰富经验,包括销售交易、主经纪商、 衍生品、融资融券、资本引荐等;合作伙伴涵盖银行、公募基金、保险公司、 国际主权基金、养老金、对冲基金、OFII、WFOE、上市公司等。其带领的 OFII业务团队多年来始终保持全亚洲第一的位置。其个人在2018-2023年 《亚洲货币》的评选中,连续六年获得所在领域第一名。

Mr. Yiming Zhang is a Managing Director at CICC and he is also the Global Executive Head of Equities at the company. At the same time, he serves as a member of Advisory Committee for the Customs Tariff Commission of the State Council, and one of the first ten members in the expert group by Ministry of Commerce to promote integrated development of domestic and foreign trade. At the same time, Mr. Yiming Zhang assumed the position as the committee member of the Financial and Economic Committee of China National Democratic Construction Association, Vice Chairman of Shanghai Financial Working Committee of China National Democratic Construction Association, and Vice Chairman of Asset Management Association of Shanghai.

Mr. Yiming Zhang has played a leading role in coordinating the issuance and sales of the majority of A-Share, H-Share and US stock IPOs and refinancing projects sponsored and underwritten by CICC. His participation in the development of China's capital markets—especially the QFII scheme and the Stock Connect program—has deeply served the high-level opening-up of China's capital market. Mr. Yiming Zhang possesses extensive experience in domestic and international public markets, encompassing sales and trading, primary brokerage, equity derivatives, margin financing, and capital introduction. His professional network spans a diverse range of global partners, including banks, mutual funds, insurance, sovereign wealth funds, pension funds, hedge funds, QFIIs, WFOEs, and listed companies. Under his leadership, the QFII team has long maintained a bellwether position in the market, holding the No.1 rank in Asia for consecutive years. Notably, Mr. Yiming Zhang personally has secured the 1st place in his professional field awarded by Asia Money for six consecutive years from 2018 to 2023.



## 安曼达·卓玛 Amanda Jooma

伦敦证券交易所集团亚太区战略客户部主管 Head of Strategic Accounts - APAC, London Stock Exchange Group

Amanda负责管理伦敦证券交易所集团 (LSEG) 在亚太区与核心战略 客户的关系,其领导的专职团队遍布该地区。Amanda于2025年10月加入 LSEG,在银行业拥有超过16年的经验,专注于机构客户的关系维护。职业 生涯始于伦敦,随后在新加坡工作数年。此前曾在巴克莱银行、汇丰银行 和劳埃德银行担任职务,她的经验强项集中干解决方案设计、战略规划、 业务发展和转型。她曾领导本土市场及泛区域客户团队,为亚洲、英国、欧 洲和中东的客户提供支持,满足他们在公司与投资银行全线产品方面的 复杂需求。持有莱斯特大学金融经济学学士学位。

Amanda is responsible for the management of LSEG's core relationships with top tier clients in APAC, with her dedicated team located across the region. Amanda joined LSEG in October 2025, having spent over 16 years in Banking, specialising in the relationship coverage of institutional clients. She began her career in London and has subsequently spent several years in Singapore, where she is currently based.

Having previously held roles at Barclays, HSBC and Lloyds Bank, Amanda's experience has been strongly focused on solutioning, strategy, business development and transformation. She has led home market and pan-regional client-facing teams, supporting clients in Asia, UK, Europe and Middle East with some of their most complex requirements across the full suite of Corporate and Investment Banking products. Amanda holds a Bachelor's degree in Financial Economics from the University of Leicester.



唐 泓 Teddy TANG

淡水河谷公司中国区首席财务官 CFO, Vale China

唐泓先生1988年毕业于武汉大学,获国际经济法学硕士学位。也曾在上海财经大学、麻省理工学院和瑞士IMD接受财务和管理培训。曾任职武汉市政府外商投资办公室,并先后在普华永道会计师事务所伦敦、香港和上海办公室工作。2003年加入淡水河谷公司,曾担任商务总经理、合资企业总经理,现任中国区首席财务官。唐泓先生拥有中国注册会计师资格。

Mr Tang Hong graduated from Wuhan University in 1988 with a Master's degree of International Business Laws. Mr Tang has also received finance and management trainings with Shanghai University of Finance and Economics, MIT and IMD. Mr Tang has worked with the Foreign Investment Office of Wuhan Municipal Government, and PWC in their offices in London, Hong Kong and Shanghai. In 2003, Mr Tang joined Vale and has taken senior positions including Director of Business Management, General Manager of a joint venture, and currently the CFO of Vale China. Mr Tang is a Certified Public Accountant.



赛乐・哈ト提 Saleh Khabti

沙特国际电力和水务公司中国区主席 President-China of ACWA Power

赛乐·哈卜提先生现担任 ACWA Power 中国区主席。赛乐·哈卜提先 生在公共和私营领域拥有逾19年的丰富从业经历,具备多元化职业背景。 他曾在投资、投资组合管理、市场营销、工程等多个领域担任关键职务。在 加入 ACWA Power 之前,赛乐·哈卜提先生曾任沙特阿拉伯投资部副部 长。他的职业生涯始于沙特阿美公司,历任分析师、工程师和市场营销经 理等职位;其中2015年至2021年,他担任沙特阿美亚洲投资组合管理与 发展的负责人,管理沙特阿美在华合资企业。赛乐·哈卜提先生拥有菲尼 克斯大学市场营销专业MBA学位、厦门大学工程学学士学位。

Mr. Saleh Khabti serves as President of ACWA Power China. With over 19 years of experience, Mr. Saleh Khabti is a seasoned professional with a diverse background in both the public and private sectors, having held key positions in investment, portfolio management, marketing, engineering, and more. Before joining the company, Mr. Saleh Khabti served as the Deputy Minister at the Ministry of Investment of Saudi Arabia. His career began at Saudi Aramco, where he advanced through roles as an analyst, engineer, and marketing manager. From 2015 to 2021, he served as Head of Asia Portfolio anagement and Development, overseeing Saudi Aramco's joint ventures in China. Mr. Saleh holds an MBA in Marketing from the University of Phoenix and a Bachelor of Engineering from Xiamen University.



严瑾 **Jinny YAN** 

工银标准常务董事,首席中国经济学家 Managing Director, Chief China Economist, ICBC Standard Bank

2016年加入工银标准,担任首席中国经济学家并牵头宏观经济及市 场专题研究。该团队主要为全球机构投资者及工银集团各业务团队提供 宏观经济和新兴市场有关的信息解读。研究主题包括中国银行间债券市 场(CIBM)、人民币国际化、一带一路国家市场和可持续发展投融资。该团 队在2017年夏季发布了一带一路经济指数系列,随后与总行现代金融研 究院在2019年第二届带路峰会正式发布了研究成果——工行"绿色金融 (投资)指数研究报告"。曾在渣打集团英国总部(伦敦)及大中华区总部 (上海)任高级经济师、首席经济学家助理并担任人民币国际化产品策略 欧洲主管。随着海外观众对中国市场的兴趣提升,严瑾经常受邀请参加海 外媒体及高层国际研讨会,通过宏观经济研究的角度发出中国的声音。

Jinny joined ICBC Standard Bank in early 2016 as Chief China Economist, and leads the China macro research team. Her focus is to deliver market relevant insights to global investors and stakeholders. Her team launched the Belt and Road Economic research series, which offers unique insight into China's growing connectivity across emerging economies. The team's in-depth coverage spans from China's macro conditions and policy impact on global markets to Renminbi internationalisation and sustainable finance. Prior to joining ICBCS, Jinny was a London-based Senior Economist at Standard Chartered Bank, with coverage of China-Europe macro themes. Widely recognised as a China and Renminbi expert in London, she makes frequent appearances in media and at high-level conferences.



丁浩员 **DING Haoyuan** 

上海财经大学讲席教授、商学院副院长

Chair Professor, Vice Dean of the College of Business, Shanghai University of Finance and Economics

丁浩员,香港中文大学经济学博士,上海财经大学讲席教授、商学院 副院长,国家社科基金重大项目首席专家,入选教育部青年长江学者等多 个国家级人才项目。其研究成果发表于《经济研究》、Journal of International Economics等国内外权威期刊50余篇,获张培刚发展经济学青年 学者奖、浦山学术研究奖等多项学术奖项;多项成果获中共中央、国务院 主要领导肯定性批示。担任致公党中央经济委员会委员,上海市科技经济 融合发展学会副会长、政协杨浦区第十五届委员会常务委员等社会兼职。 根据经济学研究机构IDEAS按照RePEc数据进行的排名,是全球排名前 5%的经济学者。

Ding Haoyuan, Ph.D. in Economics from the Chinese University of Hong Kong, is a Chair Professor at Shanghai University of Finance and Economics and serves as the Associate Dean of College of Business. He is the Lead Principal Investigator of a Major Project of the National Social Science Fund of China and has been selected for several national-level talent programs, including the Young Yangtze River Scholar of the Ministry of Education. His research findings have been published in over 50 authoritative domestic and international journals, such as Economic Research and the Journal of International Economics. He has received multiple academic awards, including the Zhang Peigang Development Economics Youth Scholar Award and the Pushan Academic Research Award. Several of his research achievements have received positive written feedback from top leaders of the Central Committee of the Communist Party of China and the State Council. He holds various social positions, including Member of the Economic Committee of the Central Committee of the China Zhi Gong Party, Vice President of the Shanghai Association for Integration of Technology and Economy, and Standing Committee Member of the 15th Yangpu District Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference. According to the ranking by the research institution IDEAS based on RePEc data, he ranks among the top 5% of economists globally.